
Zápis ze zasedání Akademického senátu DFJP 

konaného 10. června 2020 od 13:00 hodin v místnosti DB B4 

Přítomni:   Ing. Václav Lenoch, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan 

Pokorný, Ph.D., Ing. Jiří Šlapák, Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., Ing. Dušan Čermák, Ph.D., Ing. 

Martin Šustr, Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. Inna Zelenska, 

Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. Petr Šohajek, Ing. Jan Verner 

Hosté:   viz Prezenční listina 

Program: 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 
umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice pro 
rok 2020. 

4. Výroční zpráva o činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2019. 

5. Výroční zpráva o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2019. 

6. Rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera pro rok 2020. 

7. Dodatky č. 3. a 4 ke směrnici DFJP č. 22/2019 „Pravidla pro dodatečné přijímací řízení do 

1. ročníků bakalářských studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ - změna 1. 

kola přijímacího řízení + vyhlášení 2. kola přijímacího řízení. 

8. Dodatek č. 1 ke směrnici DFJP č. 21/2019 „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníků 
magisterských studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ - změna přijímacího 
řízení. 

9. Různé. 

10. Závěr. 

Ad 1) Zahájení a jmenování skrutátorů. 

Předseda senátu zahájil v 13:03 zasedání AS DFJP a přivítal členy AS i hosty. Přítomno bylo 15 

senátorů dle prezenční listiny. Navrženi byli skrutátoři Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. a Ing. Jiří Šlapák. 

Před hlasováním předseda senátu informoval přítomné senátory o rezignaci senátora Adama Bílka, 

který předsedovi senátu DFJP dne 20. 02. 2020 zaslal rezignaci na post senátora. O této skutečnosti 

předseda senátu informoval předsednictvo a následně oslovil Ing. Vernera, který vyslovil souhlas se 

svým působením v senátu DFJP.  

Hlasování: pro 14; proti 0; zdržel se 1. 

Skrutátory pro zasedání akademického senátu byli schváleni Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. a Ing. Jiří 

Šlapák. 

 



Ad 2)  Schválení programu zasedání. 

Předseda senátu seznámil přítomné s programem zasedání AS DFJP a dále upozornil na 

formální body programu, tzn. Zahájení, jmenování skrutátorů, Schválení programu zasedání, Různé a 

Závěr. Po přečtení programu zasedání AS DFJP nechal předseda AS DFJP hlasovat o navrženém 

programu zasedání. K programu zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a navržený program 

zasedání AS byl schválen. 

Hlasování: pro 15; proti 0; zdržel se 0. 

Ad 3)  Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 
inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity 
Pardubice pro rok 2020. 

Děkan DFJP seznámil senátory s předloženým návrhem aktualizace dlouhodobého záměru 

vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní fakulty 

Jana Pernera Univerzity Pardubice pro rok 2020. K projednávanému bodu děkan Dopravní fakulty Jana 

Pernera uvedl, že byl zpracován již na konci roku 2019, aby reflektoval stav k 1. 1. 2020.  

Následovala diskuse, do které se zapojili senátoři Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. Martin Šustr, 

Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. a Ing. Petr Šohajek. Relevantní připomínky vzešlé 

z diskuse budou do návrhu předkládaného materiálu zapracovány. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice projednal a po zapracování 

formálních připomínek schvaluje předkládaný materiál „Aktualizace Dlouhodobého záměru 

vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní 

fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice pro rok 2020“.  

Hlasování: pro 14; proti 1; zdržel se 0. 

Ad 4)  Výroční zpráva o činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2019. 

Předseda AS DFJP vyzval děkana, aby informoval senát DFJP o předložené výroční zprávě 

o činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice za rok 2019. Děkan krátce informoval 

senátory o důležitých bodech v předkládané výroční zprávě. V následné rozpravě k předloženému 

materiálu vystoupil Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., který upozornil na nesrovnalosti v tabulkách v kapitole 

3.1 Přehled akreditovaných studijních programů na fakultě. Na dotaz senátora Dr. Chocholáče 

reagovala proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D. a proděkan Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D. Dr. 

Michálek upozornil na používání terminologie magisterské vs. navazující magisterské studium a na 

uvádění konferenčních příspěvků vytvořených dříve než v roce 2019 (ale indexovaných ve WOS až 

v roce 2019). K dotazům se vyjádřila proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D. a proděkan Ing. 

Ladislav Řoutil, Ph.D. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schvaluje po zapracování formálních 

připomínek Výroční zprávu o činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice za rok 

2019. 

Hlasování: pro 15; proti 0; zdržel se 0. 



Ad 5)  Výroční zpráva o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2019. 

Předseda AS DFJP vyzval děkana DFJP, aby krátce informoval senát DFJP o předložené výroční 

zprávě o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2019. K předkládanému materiálu se 

vyjádřil senátor Ing. Jiří Nožička, Ph.D., z pozice člena ekonomické komise, a sdělil všem přítomným 

senátorům stanovisko komise, které doporučilo předkládaný materiál schválit. K výroční zprávě 

o hospodaření se detailně vyjádřila tajemnice fakulty Ing. Lucie Tucauerová, která v krátkosti shrnula 

důležité body předkládané výroční zprávy. Především se jednalo o detailní popis struktury nákladů a 

investic, dále o smluvní výzkum a doplňkovou činnost na DFJP. V návaznosti na informace ohledně 

hodnocení vědy a výzkumu vystoupil proděkan Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D. Všem přítomným senátorům 

a hostům sdělil aktuální informace týkající se Metodiky hodnocení výzkumných organizací a programů 

účelové podpory výzkumu. Po shrnutí následoval dotaz Dr. Chocholáče na 4. a 5. modul hodnocení 

metodiky M17+.  

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schvaluje Výroční zprávu 

o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice 2019. 

Hlasování: pro 15; proti 0; zdržel se 0. 

Ad 6) Rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera pro rok 2020. 

Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesl po vyzvání předsedy senátu předseda 

ekonomické komise Ing. Jiří Nožička, Ph.D., který přítomné senátory informoval o jednáních komise 

s vedením DFJP. Ekonomická komise AS DFJP neměla připomínky k předkládanému materiálu a 

doporučila Akademickému senátu DFJP rozpočet na rok 2020 schválit. Tajemnice DFJP pouze velice 

heslovitě shrnula základní poznatky k rozpočtu především ve vazbě na končící projekty. Dále vedením 

fakulty bylo velice kladně hodnoceno množství předkládaných projektů do vyhlášených veřejných 

soutěží. Tajemnice DFJP dále informovala přítomné senátory o plánovaných investicích v letošním 

roce. Následoval dotaz Ing. Moniky Skalské, Ph.D. na garantování finanční spoluúčasti DFJP při 

podávání projektů. Na dotaz odpověděl děkan DFJP doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. Dále byla 

diskutována otázka počtu přijímaných studentů ve vazbě na rozpočet DFJP. Závěr diskuse byl věnovaný 

otázce čerpání fondů hlavní činnosti a účelovým prostředkům. 

Návrh usnesení:  

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil rozpočet Dopravní fakulty Jana 

Pernera na rok 2020 v předloženém znění. 

Hlasování: pro 14; proti 0; zdržel se 1. 

Ad 7) Dodatky č. 3. a 4 ke směrnici DFJP č. 22/2019 „Pravidla pro dodatečné přijímací řízení 
do 1. ročníků bakalářských studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ - 
změna 1. kola přijímacího řízení + vyhlášení 2. kola přijímacího řízení. 

K předkládanému materiálu vystoupila proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D., která ve 

stručnosti shrnula základní informace k projednávanému dodatku č. 3. a 4. směrnice DFJP č. 22/2019. 

Především potřeba úpravy přijímacího řízení v návaznosti na mimořádnou situaci v souvislosti 

s přijímáním krizových opatření Vládou České republiky v důsledku pandemie COVID-19, a to zejména 

posunutí termínů maturitních zkoušek na SŠ a SZZ na VŠ, je důvodem, proč byl tento materiál zařazen 



na jednání akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera. K předkládanému materiálu byla 

vypracována průvodní zpráva, se kterou se všichni senátoři seznámili. V diskusi na dané téma vystoupil 

senátor Ing. Martin Šustr a Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., který doporučil provést formální změnu článku 

5 Závěrečné ustanovení a účinnost směrnice. V závěru diskuse ještě vznesl dotaz senátor Ing. Jiří Šlapák 

na možnosti přijetí studentů, kteří nemají dokončené střední vzdělání.   

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera vyjádřil souhlas s předkládaným materiálem 

„Dodatky č. 3. a 4 ke směrnici DFJP č. 22/2019 „Pravidla pro dodatečné přijímací řízení do 1. ročníků 

bakalářských studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ -  změna 1. kola přijímacího 

řízení + vyhlášení 2. kola přijímacího řízení. 

Hlasování: pro 13; proti 1; zdržel se 1. 

Ad 8) Dodatek č. 1 ke směrnici DFJP č. 21/2019 „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníků 

magisterských studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ - změna 

přijímacího řízení. 

Proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D. věcně a stručně představila senátorům 

předkládaný záměr dodatku č. 1 směrnice DFJP č. 21/2019. Předložení dodatku opět vychází ze situace, 

která byla způsobena pandemií COVID-19. Jako v předcházejícím bodě jednání byli senátoři pomocí 

průvodní zprávy seznámeni se záměrem a následně i s detailním obsahem dodatku č. 1 směrnice DFJP 

č. 21/2019. Ve 14:28 hodin místnost opouští senátor Ing. Jan Verner. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera vyjádřil souhlas s předkládaným materiálem 

„Dodatek č. 1 ke směrnici DFJP č. 21/2019 „Pravidla pro přijímací řízení do 1. ročníků magisterských 

studijních programů pro akademický rok 2020/2021“ - změna přijímacího řízení. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 2. 

Ad 9) Různé 

Předseda senátu Ing. Aleš Šmejda, Ph.D. oznámil všem přítomným senátorům a hostům, že ve 

středu 01. 07. 2020 od 13:00 se uskuteční shromáždění akademické obce DFJP. Pozdní termín konání 

je způsoben především časovým zpožděním, které vzniklo v důsledku pandemie COVID-19. Setkání se 

uskuteční v posluchárně DB B4. 

Proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D. informovala přítomné senátory o aktuální situaci ohledně 

akreditace anglických studijních programů. Informace doplnil děkan Dopravní fakulty Jana Pernera 

především v oblasti výuky zahraničních studentů v návaznosti na doktorské studijní programy. 

Ad 10)  Závěr 

Předseda AS DFJP poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ukončil. Termín příštího 

zasedání bude komunikován s vedením DFJP a oznámen všem senátorům v dostatečném časovém 

předstihu. 


